
Beste raadsleden van de gemeente Zwijndrecht, 

Als we het goed hebben, is er vanavond een bijeenkomst over communicatie en participatie 
met en voor de inwoners. Het is jammer dat de communicatie daarover een beetje laat op gang 
is gekomen, zo te zien pas op 23 mei jl. (een nieuwsberichtje op de site, Facebook is buiten 
gebruik gesteld, en Twitter en Instagram zijn ook maar deels of helemaal niet toegankelijk als 
je daar zelf niet op zit). 

Over de communicatie gesproken: vandaag ontvingen wij, en velen met ons, een niet te 
volgen briefje over het afvalbeleid, zie de bijlagen. We schijnen beter afval te moeten 
scheiden. Dat is op zich geen probleem, want we zijn een kei in afval scheiden, maar waarom 
krijgen we dan een GFT-bak met een chip? Als wij de brief goed lezen, gaat het juist om het 
binnen de perken houden van de stroom restafval. Dan zou er toch juist een restafvalbak 
moeten komen met een chip? 

Ook moeten we nu al beslissen of we een grote of een kleine bak willen, de keuze moet 
worden gemaakt vóór 19 juni a.s. Uiteraard zal er een prijskaartje aan de keuze voor een van 
deze bakken hangen (zie de informatie op de site van HVC), maar daar krijgen we nu nog 
geen concreet inzicht in. Op meer informatie moeten we wachten tot na de zomer. Hoe 
kunnen we dan nu al beslissen of we een grote of een kleine bak willen (en we nemen dan 
maar even aan dat het niet gaat om de gft-bak, maar om de restafvalbak). 

We krijgen graag van u meer duidelijkheid over welke bak nu vervangen gaat worden, en hoe 
we de keuze voor de afmetingen van de bak nu al kunnen maken, op de gok?  

Met vriendelijke groet,

 

Tanja Simons en Leendert Baan


